

Title (en)

Assembly for the construction of a small playing field

Title (de)

Anordnung für den Aufbau eines Kleinspielfelds

Title (fr)

Agencement pour le montage d'un petit terrain de jeu

Publication

EP 2090341 A1 20090819 (DE)

Application

EP 09152554 A 20090211

Priority

DE 102008008745 A 20080212

Abstract (en)

The arrangement has two longitudinal sided walls (10, 11) and front sided walls (12, 13), which surround a rectangular playing field space, where the walls are constructed in a module type. The walls consist of band elements (16) in form of a board, plate or panels, and dual-T-clamping pillars (17). A door (14) is integrated in the front sided walls. The pillars are provided with retainers on both sides, into which the ends of the band elements are inserted. The band elements are fixed at the pillars in a clamping manner using a fixing unit.

Abstract (de)

Die vorliegende Erfindung betrifft eine Anordnung für die Erstellung eines Kleinspielfelds umfassend zwei längsseitige (10,11) und zwei stirnseitige (12,13) Wände, die einen etwa rechteckigen Spielfeldraum umschließen, wobei die Wände jeweils modularartig aufgebaut sind aus Bandenelementen (16) in Form von Tafeln oder Panelen und vertikalen Pfosten (17), an denen diese Bandenelemente befestigt sind und wobei in die stirnseitigen Wände jeweils Tore (14) integriert sind. Erfindungsgemäß sind vertikale Pfosten (17) mit beidseitigen Aufnahmen vorgesehen sind, in die jeweils die Enden der plattenartigen Bandenelemente (16) einschiebbar sind, wobei diese Bandenelemente an den Pfosten durch Befestigungsmittel klemmend befestigbar sind, so dass gegebenenfalls auftretende wärme- oder schwingungsbedingte Längenänderungen der Bandenelemente (16) aufgenommen werden.

IPC 8 full level

A63C 19/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63C 19/06 (2013.01); **A63C 2019/085** (2013.01)

Citation (applicant)

- EP 0544893 B1 19980401 - CAGLE DAVID G [US]
- EP 1297866 A1 20030402 - BATES ANDREW JOHN [GB], et al
- DE 19932815 B4 20051215 - ERHARD SPORT INTERNAT GMBH & C [DE]

Citation (search report)

- [DXA] EP 0544893 A1 19930609 - CAGLE DAVID G [US]
- [X] US 4984400 A 19910115 - BOCKMILLER DOUGLAS F [US]
- [X] US 6158182 A 20001212 - BIEBUYCK LAWRENCE F [US]
- [X] US 5309689 A 19940510 - CROISSANT BRUCE A [US]

Cited by

EP2567738A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA RS

DOCDB simple family (publication)

EP 2090341 A1 20090819; EP 2090341 B1 20120418; AT E553822 T1 20120515; DE 102008008745 A1 20090813

DOCDB simple family (application)

EP 09152554 A 20090211; AT 09152554 T 20090211; DE 102008008745 A 20080212